

E順遞 (C2C個人行郵) 服務價目表 (寄付)

SF-eship Rates (C2C Personal Postal) (Sender Paid)



生效日期: 2023年5月1日
Effective Date: 1 May, 2023

港幣/澳門幣 (HKD/MOP)
Rate in HKD/MOP

E順遞 SF-eship	
目的地 Destination	香港、澳門地區至中國內地 (全國劃一價) Hong Kong/ Macau to Mainland China (Flat rate all across China)
價格 Price	首重 (2kg) Initial weight (2kg) \$68
	續重 (每0.5kg) Additional weight (per 0.5kg) \$8
尺寸限制 Dimension Limitation	≤200cm x 80cm x 70cm

備註:

Remarks:

- 快件的計算單位: 20公斤以下的快件, 以0.5公斤為計算單位, 不足0.5公斤者, 小數位部份會進位到下一個0.5公斤為計算標準; 20公斤以上的快件, 以1公斤為計算單位, 不足1公斤者, 小數位部份會進位到下一個1公斤為計算標準。

The units of calculation for shipments: Shipments up to 20kg are calculated in 0.5kg increments, weight in decimal kg will be rounded up to the nearest 0.5kg. Shipments over 20kg are calculated in 1kg increments, weight in decimal kg will be rounded up to the nearest kg.

- 快件重量計算方式為實際重量或材積重量, 取較重者。材積重量計算公式為: 長x闊x高(cm) / 6000。

The chargeable weight (kg) of a shipment is determined by the actual gross weight or the volumetric weight (L x W x H (cm) ÷ 6,000), whichever is the greater.

- 中國內地海關規定合法個人郵寄進境物品, 並以自用為原則 (例如: 衣服、手袋、手錶等個人使用的物品)。

Only personal postal articles under the China Customs Regulations is accepted (e.g. Clothing, handbags, watches).

- 以上價格已豁免燃油附加費, 但不包括偏遠附加費、特殊入倉服務費及其他特殊處理費。

No Fuel Surcharge for this service, but do not included Remote Surcharge, Special Warehousing Service Charge and other Special handling fees.

- 客戶需提供有關的證明文件辦理以清關程序, 否則將可能影響時效。

Related documents are required for Customs clearance or the transit time of the shipment might be affected.

- 客戶如需使用改派服務, 將可能衍生額外運費及影響時效。

Additional freight charge may be required and the transit time will be affected for the Redirection Service.

- 客戶須承擔因快件產生的相應稅項。

Customers are liable for any duties and taxes that shipment may incur.

- 順豐速遞保留隨時修改此價目表、終止服務及修改有關條款之權利, 而無需另行通知。

S.F. Express reserves the right at any time to amend, modify or discontinue the services, tariffs and applicable terms and conditions without prior notice.

- 如有任何查詢, 請致電 (852) 2730 0273 (香港) 或 (853) 2873 7373 (澳門) 與我們的客戶服務代表聯絡。

For further enquiries, please contact our Customer Service Hotline at (852) 2730 0273 (Hong Kong) or (853) 2873 7373 (Macau).